
Informatieve vragen van VVD Westerveld aan College n.a.v. Scenario’s Routekaart 

‘Grondstoffenplan 2021-2025’. 

 

- In uw voorstel  bij Motivering heeft u het over een reductie van 40 kilo restafval. 

Het doel van 2020 is 100 kilo restafval. Hoeveel kilo restafval betreft het op dit 

moment dan? Er wordt gesproken over 60 kilo, als dit juist is, dan is dit toch al 

een behoorlijke vooruitgang? 

 

- Er zijn op dit moment 16 ondergrondse containers in Westerveld. Wat is de 

frequentie van het legen daarvan geweest? Wat is het volume (totaal of uitgedrukt 

in kilo’s per huishouden gemiddeld) van de legingen? Voldoet het gebruik van de 

16 ondergrondse containers aan de verwachtingen van de ROVA en het college? 

Zijn er gevallen van misbruik bekend (meerdere oneigenlijke stortingen door een 

persoon of bedrijf)? 

 

- Bij het aantal te plaatsen containers wordt gesproken over maximale 

loopafstanden in de kern, en voor het buitengebied op centrale locaties zoals een 

supermarkt. Wat is een kern en wat buitengebied? Is Diever, Dwingeloo, Havelte 

en Vledder een kern, en de overige plaatsen  Geeuwenbrug, Eemster, Leggeloo, 

Dieverbrug, Wittelte, Nijeveen, Frederiksoord, Wilhelminaoord, Vledderveen, 

Doldersum, Zorgvlied, Wateren, Oude Willem, Lhee, Wapse, Wapserveen, Darp 

buitengebied? Komende vanuit het buitengebied is een inwoner al een 

‘kern’container gepasseerd eer bij een supermarkt aangekomen te zijn. 

Dat zou dan betekenen dat iemand vanuit Zorgvlied naar Diever of Vledder moet 

rijden naar een ondergrondse container? Terwijl deze wellicht de boodschappen 

doet in een andere gemeente. 

 

- Wat zijn de financieële gevolgen van Scenario 2 voor de Westerveldse inwoner? 

 

- Door de grijze container weg te halen dwingt u de inwoner beter cq. meer te 

scheiden. Dat betekent dat er meer in de oranje en in de groene container terecht 

kan gaan komen. Gaat de ROVA de ophaalfrequentie daarvan verhogen? Bij 

ouderen kan de gang naar een ondergrondse container obstakel zijn. Hoe wordt 

daar mee omgegaan? 

 



- bij de recreatieparken wordt veel niet gescheiden afval opgehaald, wat op het 

conto van het restafval van de (vaste) inwoner van Westervelder komt. Gaan de 

recreatieparken voorzien worden vn een groene en een oranje container? 

Bewoners van de recreatieparken betalen forensenbelasting. Kunnen zij dan 

aanspraak maken op het gebruik van het afvalstation in Havelte, en dus ook met 

een pasje gebruik maken van de ondergrondse afvalcontainer? 

Wat is het aandeel in opgehaald volume wat bij deze parken vandaan komt? 

 

- op dit moment is er de discussie omtrent het ophalen van oud papier. Die behoeft 

nu geen toelichting. Hoe ziet het college dit onderwerp in Scenario 2? 


